
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR X/07

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie

ul. 3 Maja 60

w dniu 29 czerwca 2007 r.

W obradach sesji wzięło udział 19 radnych - lista obecności w załączeniu. /zał. nr 1/

Ponadto w obradach udział wzięli:

pracownicy Urzędu Miejskiego,

goście.

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.03 i zakończono o 12.35

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a. zmian budżetu miasta na 2007 rok,

b. zwolnień w podatku od nieruchomości,

c. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,

d. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów terenów obejmujących dzielnicę Wypusty,

e. udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Rynek Zygmunta Augusta 4,

f. udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Kościelna 6,

g. udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Śródmieście 3,

h. odmowy usunięcia naruszenia prawa,

i. odmowy usunięcia naruszenia prawa.

6. Przedstawienie informacji o walnych zgromadzeniach spółek gminnych.

7. Zaprezentowanie wyników badań ankietowych przeprowadzonych 
w ramach przygotowywanego programu antynarkotykowego dla miasta Augustowa.

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Augustowskiej Organizacji Turystycznej.

9. Odpowiedzi na interpelacje.

10. Przyjęcie protokołów z obrad VIII sesji RM z 27.04.2007 r. i IX sesji RM z 31.05.2007 r.

11. Zapytania i wolne wnioski.

12. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Obrady X sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na
sali znajduje się 18 radnych, co stanowi 
o prawomocności obrad.

Powitał zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego, Państwa Radnych, mieszkańców Augustowa zainteresowanych tematyką sesji.

Ad. pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi, bądź propozycje do przedstawionego
porządku obrad dzisiejszej sesji ?

Nikt z obecnych na sesji nie zgłosił żadnych uwag, natomiast Pan Przewodniczący zaproponował wniesienie do porządku obrad następujących zmian:

- w pkt 5a podjęcia uchwały w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu z listy Nr 5 KW Platforma Obywatelska RP;

- w pkt 5b podjęcia uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Miejskiej w Augustowie;

- w pkt 5 c podjęcia uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia Rady Miejskiej w
Augustowie;

- w pkt. 5d podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2007 rok;

- w pkt. 5e podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/55/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych.
Następne podpunkty punktu 5, zaproponowanego Państwu Radnym porządku obrad ulegną przesunięciu o jeden w dół.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad sesji wraz z zaproponowanymi zmianami. 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty 16 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Protokół Nr X/07 z obrad sesji RM z dnia 29 czerwca 2007 r.



W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty 16 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Ad. pkt 3

Następnie Pan Burmistrz złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres od 11 czerwca 2007 r. do 18 czerwca
2007 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Interpelacji nie zgłoszono.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Józefowi Sienkiewiczowi - Prezesowi AKS „Sparta”.

Pan Józef Sienkiewicz - Prezes AKS „Sparta” - zaprosił Państwa Radnych na imprezy sportowe, które odbędą się w lipcu 2007 r. w Augustowie. Będą to
imprezy towarzyszące Obchodom 450 - lecia Miasta Augustowa: Mistrzostwa Świata Łodzi Wytrzymałościowych - 15 lipca 2007 r. na jez. Necko i
Międzynarodowy Konkurs Skoków na Nartach Wodnych Netta Cup - Memoriał Zygmunta Kowalika - 21 lipca 2007 r..

Pan Radny Ryszard Piskorz - zwrócił uwagę na fakt, iż po organizowanych dotychczas zawodach motorowodnych na jez. Necko odczuwalny był później przez
długi czas silny zapach spalin. Poprosił, aby 
w tym roku zaostrzyć warunki dotyczące dopuszczalnych ilości emisji spalin oraz gruntowniejsze sprawdzanie stanu technicznego łodzi.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż jest w posiadaniu ekspertyz, które mówią o tym, iż zagrożenie dla środowiska w
związku z organizacją zawodów motorowodnych nie jest tak znaczne jak to przedstawia Pan Radny, czy też pisze lokalna prasa. Poinformował, iż zapozna
Państwa Radnych z w/w materiałami.

Ad. pkt 5a

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do podjęcia
uchwały w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu z listy Nr 5 KW Platforma Obywatelska RP. Przypomniał, iż na poprzedniej sesji, Pan Bogdan Dyjuk
zrezygnował z mandatu radnego. Pan Przewodniczący poinformował, iż wolne miejsce w Radzie Miejskiej zajmie Pani Bożenna Łukaszewicz, jako następna z
listy wyborczej. Po tym fakcie okazało się, iż pojawiły się wątpliwości ze strony Pana Leszka Czokajło, który twierdził 
w swoim oświadczeniu z dnia 1 grudnia 2007 r., iż nie zrezygnował z mandatu radnego, a jedynie ustąpił pierwszeństwa na rzecz Pana Lecha Popko. 
W związku z tymi wątpliwościami Przewodniczący Rady Miejskiej wystąpił do Komisarza Wyborczego z prośbą o wyjaśnienie tej sprawy. Państwowa Komisja
Wyborcza odpowiedziała następująco: „ Państwowa Komisja Wyborcza, odpowiadając na pismo znak OP.)114-1/07 z dnia 11 czerwca 2007 r., uprzejmie
informuje, że zgodnie z art. 194 ust. 2 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw /Dz. U. z 2003 r.
Nr 159, poz. 1547, z późn. zm kandydat, któremu przysługuje pierwszeństwo do obsadzenia mandatu w trybie art. 194 ust. 1 powołanej ustawy, może zrzec się
pierwszeństwa na rzecz kandydata z tej samej listy, który uzyskał kolejno największą liczbę głosów. W przypadku konieczności kolejnego uzupełnienia składu
rady o kandydata z tej samej listy, kandydat, który uprzednio zrzekł się pierwszeństwa nie jest już brany pod uwagę przy ustalaniu, kto obejmie mandat radnego.”
/zał. nr 2/.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/60/07 
w sprawie obsadzenia wygasłego mandatu z listy Nr 5 KW Platforma Obywatelska RP została podjęta jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 3/

Następnie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Bożennę Łukaszewicz o złożenie ślubowania. Wyjaśnił, iż ślubowanie
będzie polegało na tym, iż odczyta tekst ślubowania, natomiast Pani Bożenna Łukaszewicz wypowie słowo: „ślubuję” lub słowa: „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.
Pan Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie, odczytał rotę ślubowania, a Pani Bożenna Łukaszewicz złożyła ślubowanie wypowiadając słowa: „ślubuję,
tak mi dopomóż Bóg”. Tekst roty ślubowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 4/

Ad. pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Miejskiej w Augustowie. Przypomniał, iż Pan Bogdan Dyjuk był członkiem Komisji Budżetu i Finansów RM oraz Komisji do spraw Urbanistyki,
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM, dlatego trzeba dokonać uzupełnienia ich składu. Zaproponował, aby w tych dwóch Komisjach pracę
rozpoczęła Pani Radna Bożenna Łuakaszewicz.

Pani Radna Anna Urban stwierdziła, iż oczywiście zgadza się z tym, iż Pani Bożenna Łukaszewicz powinna pracować w Komisji RM, jednak 
w związku z tym, iż są Radni, którzy swoją funkcję piastują od początku kadencji, a pracują tylko w jednej Komisji RM, to należałoby w pierwszej kolejności
uwzględnić ich kandydatury przy okazji uzupełniania składów osobowych. Poprosiła o przyjęcie zgłoszeń innych radnych oraz głosowanie nad każdą z tych
uchwał z osobna.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił 
o zgłaszanie kandydatów na członka Komisji Budżetu i Finansów RM.

Pani Radna Anna Urban zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Patryka Palczewskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Finansów RM.

Pani Joanna Lisek - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zgłosiła kandydaturę Pani Radnej Bożenny Łukaszewicz, która wyraziła zgodę na pracę w Komisji
Budżetu i Finansów RM.

Więcej kandydatur do pracy w Komisji Budżetu i Finansów RM nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod
głosowanie obie kandydatury w osobach: Pani Bożenny Łukaszewicz i Pana Radnego Patryka Palczewskiego. W wyniku przeprowadzonego głosowania za
kandydaturą Pani Radnej Bożenny Łukaszewicz głosowało 11 radnych, a za kandydaturą Pana Radnego Patryka Palczewskiego 7 radnych.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały, której §1. brzmi, iż postanawia się uzupełnić skład
Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Augustowie powołując na członka tej komisji radną Bożennę Łukaszewicz w miejsce Bogdana Dyjuka, który zrzekł
się mandatu radnego. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/61/07 w sprawie zmian 
w składzie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta 12 głosami za, przy 5 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących
się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 5/

Ad. pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5c porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmian w składzie Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia Rady Miejskiej w
Augustowie. Zaproponował, aby w tej Komisji pracowała Pani Radna Bożenna Łuakaszewicz. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić inną
kandydaturę?

Więcej kandydatów nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/62/07 
w sprawie zmian w składzie Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta
13 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 6/

Ad. pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5d porządku obrad, tj. do



podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2007 rok. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta, a następnie Panu
Radosławowi Czerwińskiemu - Kierownikowi Wydziału Finansowego UM, z prośbą o omówienie projektu w/w uchwały.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta i Pan Radosław Czerwiński - Kierownik Wydziału Finansowego UM omówili projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pan Radny Jerzy Dobrowolski zapytał, na co konkretnie zostanie wydatkowana kwota 100 tys. zł, jeżeli chodzi o zagospodarowanie targowiska miejskiego?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż 100 tys. zł będzie wydatkowane najprawdopodobniej na zakup kontenerów handlowych o dł. 8m. Koszt
takiego kontenera to kwota rzędu 25 - 30 tys. zł. W pierwszym etapie planuje się zakup 8 kontenerów. Będzie prowadzona dyskusja z osobami prowadzącymi
działalność gospodarczą na targowisku miejskim, aby zrezygnowały ze swoich dotychczasowych stanowisk i przeszły do modułów handlowych, następnie przez
1 rok osoby te będą zwolnione z opłaty dzierżawnej, ale po tym okresie w wyniku negocjacji, zostanie ustalona kwota 
dzierżawy. Poinformował, iż jest propozycja, aby administracją na targowisku miejskim, w trybie bezprzetargowym, zajęło się PT „Necko”. Wszelkie
poważniejsze inwestycje będą jednak leżały w gestii Miasta.

Pani Radna Ewa Perkowska zapytała czy zakup kontenerów handlowych był konsultowany z przedstawicielami kupców działających na targowisku miejskim?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż za wcześnie jest, aby takie spotkanie organizować, ponieważ do tej pory nie było pieniędzy 
zaplanowanych w budżecie miasta na w/w cel. Ewentualny zakup kontenerów na pewno będzie konsultowany z kupcami, ale po uprzednim zapoznaniu się 
z konkretną ofertą.

Pan Radny Ryszard Piskorz zapytał, jakie kwoty dzierżawy za w/w kontenery Pan Burmistrz zaproponuje?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż będą przeprowadzone negocjacje z osobami prowadzącymi działalność handlową na targowisku miejskim.
Czynsze dzierżawne na pewno będą niższe niż te, które pobierane są w lokalach prywatnych. Po przeprowadzeniu negocjacji 
i wysłuchaniu oczekiwań ze strony kupców zostanie Państwu Radnym przedstawiona informacja. Stwierdził, iż dyskusja o szczegółach jest przedwczesna.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/63/07 
w sprawie zmian budżetu miasta na 2007 rok została podjęta 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 5 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona
załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 7/

Ad. pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5e porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/55/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych. Udzielił
głosu Panu Radosławowi Czerwińskiemu - Kierownikowi Wydziału Finansowego UM, z prośbą o omówienie projektu w/w uchwały.

Pan Radosław Czerwiński - Kierownik Wydziału Finansowego UM omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pani Radna Anna Urban zapytała, jaki będzie tryb głosowania dla niej, skoro na poprzedniej sesji była przeciwna podjęciu tej uchwały?

Pani Krystyna Wierzbińska - Radca Prawny UM wyjaśniła, iż każdy radny sam rozważa kwestię tego, jakie jest jego stanowisko w sprawie, będącej
przedmiotem obradowania. Głosowanie radnego nad uchwałą jest każdorazowo głosowaniem suwerennym.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/64/07 
w sprawie zmiany uchwały nr IX/55/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych została podjęta 17 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 8/

Ad. pkt 5f

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5f porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. Udzielił głosu Panu Leszkowi Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta, z prośbą o omówienie
projektu w/w uchwały.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały. Poinformował, iż 28 czerwca 2007 r. została powołana Rada Gospodarcza przy burmistrzu
miasta, z którą prowadzono rozmowy m.in. na temat problemów ze znalezieniem fachowców, np. z branży budownictwa. Były sugestie, aby podstawą do
zwolnienia z podatku od nieruchomości była np. określona kwota, którą przedsiębiorca zaangażował w rozwój swojej firmy. Trudno było jednak ustalić wysokość
tej kwoty w zależności od wielkości danej firmy.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/65/07 
w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 9/

Ad. pkt 5g

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5g porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/66/07 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została podjęta 15 głosami za, przy 1 głosie
przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 10/

Ad. pkt 5h

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5h porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów terenów obejmujących dzielnicę Wypusty. Udzielił głosu
Pani Annie Kowalczuk - Kierownikowi Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej UM, z prośbą o omówienie projektu w/w uchwały.

Pani Anna Kowalczuk - Kierownik Wydziału Architektury 
i Gospodarki Przestrzennej UM poprosiła o ewentualne pytania na temat w/w uchwały, na które wspólnie z Panią Anną Pugacewicz - projektantką, postarają
się odpowiedzieć.

Pani Joanna Lisek - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła 
o wyłączenie z głosowania w związku z tym, iż MPZP obejmuje swoim zasięgiem również jej działkę.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zgodę na wyłączenie z głosowania Pani Joanny Lisek - Wiceprzewodniczącej Rady
Miejskiej.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo Pana Leszka Cieślika - Burmistrza Miasta, w którym przekazuje, 
w załączeniu, projekt uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m. Augustów terenów
obejmujących dzielnicę Wypusty. Pan Burmistrz wnosi o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m.



obejmujących dzielnicę Wypusty. Pan Burmistrz wnosi o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego m.
Augustów terenów obejmujących dzielnicę Wypusty. Plan ten jest zgodny ze Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta
Augustowa zatwierdzonego uchwałą Nr XVI/129/2000 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 6 marca 2000 r. Do projektu planu zgłoszono, w trakcie pierwszego
wyłożenia, 28 uwag, z których 23 zostało rozpatrzonych pozytywnie przez Burmistrza Miasta Augustowa. W trakcie drugiego wyłożenia zostało zgłoszonych 12
uwag, z czego 5 zostało rozpatrzonych pozytywnie oraz 1 uwaga została rozpatrzona częściowo pozytywnie. Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
/zał. nr 11/

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Dariuszowi Górnemu - Przewodniczącemu Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony
Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM z prośbą 
o przedstawienie opinii Komisji na temat w/w planu.

Pan Dariusz Górny - Przewodniczący Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM poinformował, iż Komisja na
posiedzeniu w dniu 21 czerwca 2007 r. pozytywnie zaopiniowała projekt w/w planu 3 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. Komisja obradowała w
obecności mieszkańców zainteresowanych w/w planem.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/67/07 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów terenów obejmujących dzielnicę Wypusty została podjęta 16 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /przy wyłączeniu się z głosowania Pani Joanny Lisek/. Uchwała stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. /zał. nr 12/

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach do godziny 10.40.

Ad. pkt 5i

Wznawiając obrady po przerwie Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu
5i porządku obrad, tj. do podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Rynek Zygmunta Augusta 4. Kwota pożyczki wyniesie 20 000 zł. Udzielił głosu Panu Leszkowi
Cieślikowi - Burmistrzowi Miasta z prośbą o omówienie projektu w/w uchwały.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt w/w uchwały oraz projekty dwóch kolejnych uchwał, które również dotyczą udzielenia pożyczek
Wspólnotom Mieszkaniowym: Kościelna 6 i Śródmieście 3.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat w/w uchwał?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/68/07 
w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Rynek Zygmunta Augusta 4 została podjęta jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 13/

Ad. pkt 5j

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
Kościelna 6. Kwota pożyczki wyniesie 45 000 zł. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/69/07 została podjęta jednogłośnie 18 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 14/

Ad. pkt 5k

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
Śródmieście 3. Kwota pożyczki wyniesie 80 000 zł. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/70/07 została podjęta jednogłośnie 18
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 15/

Ad. pkt 5l

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5l porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie odmowy usunięcia naruszenia prawa. Pan Przewodniczący przypomniał, iż na ostatniej sesji Rady Miejskiej zapoznał Państwa
Radnych z pismami dwóch instytucji: Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej i Stowarzyszenia Przedsiębiorców Ziemi Augustowskiej. 
W obydwu tych pismach jest wezwanie do ponownego rozpatrzenia uchwały 
z dnia 16 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia tymczasowego Statutu Uzdrowiska Augustów i usunięcia wszystkich niezgodności wynikających 
z ustawy o uzdrowiskach i lecznictwie uzdrowiskowym. Pan Przewodniczący kolejny raz przypomniał, iż wszystkie nieprawidłowości wskazane przez Panią
Dagmarę Korbasińską - Dyrektor z Ministerstwa Zdrowia zostaną usunięte przy okazji opracowywania Statutu docelowego Uzdrowiska Augustów. Na uchwalenie
Statutu docelowego Rada Miejska ma czas do końca września 
2008 r.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/71/07 
w sprawie odmowy usunięcia naruszenia prawa została podjęta 12 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się. Uchwała
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 16/

Ad. pkt 5m

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odmowy usunięcia naruszenia prawa. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr X/72/07 została podjęta 12 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 17/

Ad. pkt 6

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta przedstawił informację 
o walnych zgromadzeniach spółek miejskich:

- Przedsiębiorstwa Transportowego „Necko” sp. z o.o. /zał. nr 18/;

- Wodociągów i Kanalizacji Miejskich sp. z o.o. /zał. nr 19/;

- Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” sp. z o.o. 
/zał. nr 20/;

- Augustowskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego „KODREM” 
sp. z o.o. /zał. nr 21/.

Ad. pkt 7

Pani Bożenna Łukaszewicz - koordynator zespołu zaprezentowała wyniki badań ankietowych przeprowadzonych w ramach przygotowywanego programu
antynarkotykowego dla miasta Augustowa. Wyjaśniła, iż badanie dotyczyło pomiaru natężenia rozpowszechniania i używania przez augustowską młodzież
substancji psychoaktywnych, przede wszytskim: tytoniu, alkoholu,
narkotyków. Badania ankietowe przeprowadzono w augustowskich szkołach 
w grudniu 2006 r. i intencją ich było porównanie, przynajmniej części wskaźników, z wynikami ogólnopolskich badań z 2005 r. - raport zaprezentowano w formie



w grudniu 2006 r. i intencją ich było porównanie, przynajmniej części wskaźników, z wynikami ogólnopolskich badań z 2005 r. - raport zaprezentowano w formie
multimedialnej.

Ad. pkt 8

Pan Zbigniew Huszcza - Dyrektor Biura Augustowskiej Organizacji Turystycznej, w imieniu Pana Jerzego Demiańczuka - Prezesa Zarządu AOT,
przedstawił sprawozdanie z działalności Augustowskiej Organizacji Turystycznej. Sprawozdanie zostało przedstawione w formie multimedialnej jak również w
formie pisemnej i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
/zał. nr 22/

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania, bądź uwagi do przedstawionego sprawozdania?

Żadnych pytań, ani uwag nie zgłoszono.

Ad. pkt 9

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej 
w odpowiedzi na uwagi Pana Radnego Ryszarda Piskorza oraz informacje pojawiające się w prasie /uwagi i informacje dotyczyły imprez motorowodnych
organizowanych na jez. Necko/ przedstawił pisma, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Augustowskiego Klubu Sportowego „SPARTA”
wyjaśniające, iż organizowane imprezy motorowodne nie są szkodliwe dla środowiska naturalnego. Pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu:

- pismo Augustowskiego Klubu Sportowego „Sparta” /zał. nr 23/;

- pismo Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej /zał. nr 24/;

- pismo Pana Jerzego Raby - międzynarodowego sędziego motorowodnego 
i komisarza medycznego w PZMW i NW /zał. nr 25/;

- informacje na temat sportów motorowodnych i ochrony środowiska Śląskiego Związku Motorowodnego i NW /zał. nr 26/;

- regulamin wyścigów tłumaczony i opracowany przez dr inż. Jerzego Wojewodę /zał. nr 27/.

Ad. pkt 10

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 10 porządku obrad, tj. do
przyjęcia protokołów z poprzednich sesji RM: VIII i IX 
z 27.04.2007 r. i z 31.05.2007 r. Zapytał, czy są uwagi do protokołów?

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał w/w protokoły pod głosowanie, które w wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania zostały przyjęte 14 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Ad. pkt 11

Zapytania i wolne wnioski

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- ze skargą Pana Eugeniusza Ławrynowicza zam. w Augustowie przy 
ul. Nadrzecznej 42 na odpowiedź udzieloną przez Burmistrza Miasta na wniosek z dnia 11.04.2007 r.;

- ze skargą Państwa: Bronisławy i Henryka Ostaszewskich zam. w Augustowie przy ul. Perstuńskiej 1 na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie 
nr XXXVI/332/06 z dnia 30 czerwca 2006 r. /uchwała dotyczy MPZP 
dz. Glinki/.

Pan Radny Ryszard Piskorz zwrócił uwagę na następujące sprawy:

- zapytał, dlaczego przez „starą plażę” zrobiono objazd do elektrycznego wyciągu nart wodnych skoro zawody już się skończyły? Jest to duże utrudnienie dla
spacerujących tamtędy osób;

- poinformował, iż pasażem spacerowym, jak również po nowym pomoście nad jeziorem Necko, jeździ jakaś osoba czterokołowcem /kładem/ i stwarza
zagrożenie dla osób spacerujących /osoba ta twierdzi, że ma prawo tam jeździć/. Zapytał, pod jaki numer Straży Miejskiej czy Policji można dzwonić, aby
interweniować w takich sprawach?

- poinformował, iż na odcinku Rzeki Netty od mostu do jez. Necko, po lewej stronie, wśród trzcin, budowane są pomosty /poprzeczne tamy/, które spowodują, że
biologiczne życie będzie tam stopniowo zamierać. W pobliżu PTTK powstaje „dzika” przystań jachtowa, co też jest bardzo niekorzystne dla ptactwa, ryb i innych
zwierząt. Na takie sytuacje należy reagować wcześniej zanim nie jest jeszcze za późno.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż uprawnienia do egzekwowania prawidłowego ruchu wszelkich pojazdów, jak również strzeżenia
bezpieczeństwa na drogach ma Policja. Numer, na który można dzwonić to 112. Również w takich sytuacjach można dzwonić do Straży Miejskiej, która jednak
ma pewne ograniczenia w w/w sytuacjach.

Wyjaśnił również, że jeśli chodzi o objazd do elektrycznego wyciągu nart wodnych, to na czas trwającej budowy, jest on niestety konieczny. Poinformował, iż
odcinek od amfiteatru do wyciągu jest pasażem pieszo - jezdnym. Objazd wytyczono głównie z myślą o osobach pracujących na plaży, dostawcach czy służbach
porządkowych, ale jeżdżą tamtędy również ci, którzy nie powinni. Taka sytuacja ma miejsce, dlatego, że trudno jest umożliwić przejazd z wyłączeniem pewnych
osób. Sytuacja ta ulegnie poprawie już na początku lipca, ponieważ zostaną udrożnione drogi dojazdowe do wyciągu.

Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o pomosty to rozwiązanie tego problemu nie leży w gestii Miasta, ponieważ pozwolenie wodno - prawne wydaje Starosta. Burmistrz
może jedynie wystąpić do Nadzoru Budowlanego, ale tylko wówczas, gdy będzie miał dokładne dane osób, które nielegalnie wzniosły budowle. Poinformował, iż
plany zagospodarowania przestrzennego dokładnie określają, w których miejscach na jeziorze Necko mogą być zlokalizowane przystanie jachtowe.

Ad. pkt 12

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad, zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej 
w Augustowie.
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